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Referat         

Emne  Styremøte      

Dato:  6. Januar 2025 Tid: 18:30   

Sted  Teams-møte       

Referat:         

Til stede: Trond, Aina, Roger, Tom, Vibeke, Jeanette, Marielle    

Ikke til stede: Sondre, Fredrik 

Referent: Vibeke Wold Sunde 

 

Fast post: 
 

Sak  Ansvar  

Fast post:  Styrets leder  

Godkjenne referat fra forrige møte: 

• Referatet godkjennes med en justering og legges ut på nettsidene. 
Info fra møter 

• Hovedstyret: Ingen nye saker å følge opp. 
 

Marielle  

Marked:    

Ikke noe nytt Trond/Tom  

Sportslig:    

Status ung trener 2025: 

• 10 - 11 nye er med for 2025 og 2 - 3 er med videre fra i fjor. 

• Grasrotkurs del 1 arrangeres i helgen i uke 3. 
 
Toppgruppe gutter: 

• Det startes opp toppgruppe for gutter 2007, 2008 og 2009. 
Treninger vil bli annenhver søndag, med oppstart i 12. januar.  

Tom  

 

Agenda: 
 

Saksnummer  Sak  Ansvar  

  Årshjulet 2025  Marielle  

Referat:    Årshjulet ble gjennomgått og blir lagt ut på nettsidene. 

  Innkommen sak: G2012, ønske om lag i nivå 2 og 3 Tom  

Referat:  Det er stort sprik i ferdighetsnivået i spillergruppa og det ønskes derfor av 
trenerne å ha et lag i nivå 2 og et i nivå 3. 
 

Styret ønsker i tråd med sportsplanen i utgangspunktet ikke at gruppene 
deles opp i ulike nivå i seriespillet. Styret vurderer likevel at dette kan 
gjøres for å legge til rette for at alle spillerne skal få oppleve mestring, da 
erfaringene fra sist sesong var at nivå 2 var for krevende for enkelte 
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spillere. Dette kan gjøres forutsatt at alle spillerne får prøvd seg på begge 
nivåene. 

  G2009, hva gjør vi videre her   Tom/Marielle  

Referat:  Det er mange spillere som har sluttet og flere som vurderer å slutte. Det 
er per nå en gruppe på 14 – 15 stykker igjen, hvor ikke alle er sikre på om 
de vil fortsette på laget. 
 

For å opprettholde et tilbud vurderes det om det er mulig med et 
samarbeid med andre klubber, som også har utfordringer med å holde på 
spillerne. Alternativt må det legges et opplegg hvor spillere fra andre lag i 
klubben kan bidra inn i laget dersom ikke det blir nok spillere fra kullene 
2010 og 2009. 

  Jentelagene, plan fremover   Tom  

Referat:  Klubben ønsker å ha en bevisst satsing på jentefotballen for å sikre 
rekruttering og beholde spillere. 
 

Elin Hjemdal, fra kretsen, kommer til klubben på mandag 13. januar for å 
orientere om jentesatsingen. Alle trenerne fra jentelagene inviteres til og 
oppfordres til å delta på dette møtet. 
 

  Påmelding serie og fellesturnering  Aina  

Referat:  Serien 2025: 

• Påmelding til serien er gjennomført. 
 

Cup i Danmark: 

• Forhåndspåmelding inklusiv booking av båt til cup i Danmark er 
gjort. 

• Aina følger opp videre påmelding fra lagene.  
  Eventuelt    
Referat:  Cuper i strid med NFF sine retningslinjer: 

• Greipstad fotball har som prinsipp at klubben ikke deltar i private 
cuper som arrangeres i strid med NFF sine retningslinjer. 

 

Støtte til senior: 

• Senior har spurt om støtte til en treningsleir, det avsattes 15 000 kr i 
budsjettet til dette i 2025. 

 

Trenerkurs: 
• John har meldt seg på UEFA keeper B, klubben støtter deltakeravgift 

og utgifter knyttet til kursdeltakelsen. 

      

  Neste styremøte:  Februar 
 


